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Protokół Nr XXI/2019  

z sesji Rady Miasta Ostrołęki  
z dnia 20 listopada 2019 roku 

 
 
Sesja odbyła się w dniu 20 listopada 2019 roku o godz. 16.15 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter). Lista obecności stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki - otworzył XXI sesję Rady Miasta. 
Powitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Pana Łukasza Kulika, dyrektorów komórek 
organizacyjnych Urzędu Miasta, miejskich jednostek organizacyjnych, przewodniczących 
samorządów osiedlowych oraz wszystkich radnych. Stwierdził na sali obecnych jest 21 
radnych, w związku z tym możemy podejmować uchwały.  
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – na sekretarza obrad zaproponował 
wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka, który wyraził zgodę.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne wybór 
na sekretarza obrad wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jakuba Frydryka.  
Głosowanie 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Na sekretarza obrad wybrany został wiceprzewodniczący Rady Miasta Jakub Frydryk. 
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zaproponował, aby dyskusja w 
punktach 4 i 5 odbyła się łącznie a głosowanie oddzielnie.  
Głosowanie 
Za – 22 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Dyskusja w punktach 4 i 5 odbędzie się łącznie a głosowanie oddzielnie.  
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036, 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w  sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 rok, 
Z-ca Skarbnika Mariusz Plewko - przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019 – 2036 oraz 
projekt uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
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Powiedział, że przedstawione projekty uchwał dotyczą uporządkowania budżetu roku 2019 i 
dostosowania go do projektu budżetu na rok 2020.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – otworzył dyskusję w tym punkcie.  
Radny Janusz Kotowski: Chciałem zapytać pana prezydenta czy może nam powiedzieć o 
terminach, które są podpisane z wykonawcą, co do tych dużych projektów. Myślę tutaj 
zwłaszcza o budowie Ostrowskiej i Słowackiego. Czy są nowe terminy i na jaki czas jest 
zaplanowane dokończenie budowy.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Na ulicy Ostrowskiej ze względu na to, że mieliśmy 
pewien problem formalny tzn. mówiąc wprost jeszcze za pana kadencji były podpisane dwa 
aneksy terminowe z Ostradą i my mieliśmy taką sytuację, że według nas podpisanie tego 
aneksu bez zawarcia ugody sądowej skutkowałoby obcięciem dofinansowania ze strony tego 
zadania, o 20% więc my byliśmy niejako zobligowani do podpisania jeszcze jednego aneksu 
terminowego, który gwarantowałby zrealizowanie tej inwestycji w jakimś realnym terminie i 
zawarcia ugody sądowej. Na podstawie tej ugody sądowej został wyznaczony termin do 30 
listopada w zakresie wykonania praktycznie ulicy Ostrowskiej do skrzyżowania z ulicą 
Kaczyńską bez warstwy ścieralnej, bez oznakowania poziomego i bez części oznakowania 
pionowego. Z tego, co wiem to asfalt od strony zjazdu w ulicę Graniczną do ronda przy ulicy 
Przemysłowej został wylany, pierwsza warstwa i druga warstwa ma być wylana do 30 
listopada. Z rondem w stronę ulicy Kaczyńskiej też ten fragment pierwotnie był do 
przebudowy i też wykonawca wylał asfalt i został mu tak naprawdę taki fragment bodajże 
około 30 m od ulicy Kaczyńskiej w stronę miasta i myślę, że tam w przyszłym tygodniu też 
zostanie dolane do końca. Wszystko wskazuje na to, że wykonawca zrealizuje do 30 listopada 
ten zakres, do którego sądowo został zobowiązany i wtedy termin do realizacji tej inwestycji 
ma przesunięty czasowo do lipca przyszłego roku...  
Radny Mariusz Popielarz: Ja mam pytanie o niezrealizowanie inwestycji w zakresie 
przewidzianym w budżecie i wpf a szczególnie, jeżeli chodzi o Multicentrum, zakup 
autobusów, przejazd rowerowy na ul. Brata Żebrowskiego oraz budowa ścieżki rowerowej 
wzdłuż Goworowskiej od Komendy Policji do Tobolic. W przypadku tych inwestycji nie 
zostały ogłoszone przetargi przez miasto. Co jest przyczyną takiej opieszałości w realizacji 
tych zadań inwestycyjnych.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o budowę ścieżki na ul. Brata Zenona 
Żebrowskiego to problem ten wynikał z tego, że dwie firmy przygotowały dla miasta projekty 
wykonania. Jedna firma robiła przebudowę ulicy Goworowskiej wraz z rondem a inna firma 
robiła przebudowę ul Brata Zenona Żebrowskiego i w momencie, kiedy my już złożyliśmy w 
tym roku już te dwa projekty przed złożeniem projektu właściwego o dofinansowanie w 
ramach Funduszu Dróg Samorządowych to okazało się, że one się nie pokrywają, i że 
przesunięcie ścieżki rowerowej jest 2 m między jednym a drugim projektem. Musieliśmy tutaj 
podjąć rozmowy z tą drugą z firm, która robiła dokumentacje na ścieżkę i na układ 
komunikacyjny na Brata Zenona Żebrowskiego żeby oni przeprojektowali trochę tą swoją 
część żeby ona pasowała do całej koncepcji ronda. Ta firma to wykonała i dzisiaj mamy 
porządek w dokumentacji i nie chcieliśmy tego składać jeszcze w tym roku do wykonania. Co 
do projektu Multicentrum to dzisiaj mamy taką sytuację, że projekt Multicentrum sam w 
sobie został w tej części, który ma być wykonany został w zakresie dokumentacji już 
zrobiony. My rozszerzyliśmy to też o tą drugą część dworca żeby wyremontować cały 
budynek dworca jak również rozszerzyliśmy to o elewację zewnętrzną. Jeżeli chodzi o samo 
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funkcjonowanie projektu Multicentrum to dopiero od 1 października dostaliśmy zgodę 
Międzynarodowego Sekretariatu na refundowanie kosztów funkcjonowania zespołów czy 
kosztów związanych z prowadzeniem tego projektu. Wcześniej nie mogliśmy tego robić. U 
nas zespół pracował formalnie natomiast wszystkie kwestie związane z kosztami nie były 
wykazywane, bo co mamy płacić z własnej kieszeni skoro jest ten element wynagrodzenia w 
projekcie przewidziany. Musieliśmy czekać na decyzję instytucji zewnętrznych, na szczęście 
one są. Dostaliśmy też pierwszą transzę i to chyba było 800.000 EURO, więc fizycznie 
pieniądze te mamy na koncie. Tu też była kwestia tego, że my poprosiliśmy o tak jakby 
wytyczne dotyczące przewalutowania środków. My dostajemy gratyfikacje w walucie EURO 
i też powstało takie pytanie, kiedy mamy przewalutować i czy nie byłoby zastrzeżenia 
państwa radnych czy np. instytucji kontrolujących czy np. tego a nie tego dnia 
przewalutowywujemy i np. kurs jest mniej lub bardziej korzystny. Te wszystkie kwestie 
formalne zostały wyjaśnione i myślę, że projekt Multicentrum w przyszłym roku ruszy już na 
dobre. Jeżeli chodzi o autobusy ten przetarg był rozstrzygnięty w zeszłym roku, teoretycznie 
miała to wygrać firma turecka o ile dobrze pamiętam i tu były dosyć duże wątpliwości, co, do 
jakości tych autobusów i my te wątpliwości podzielamy do dziś. W tym postępowaniu 
przetargowym długość autobusu została określona na maksymalnie 9,5 m i to w znaczącym 
stopniu zawężało listę potencjalnych dostawców, de facto do jednego. Ja uważam, że takie 
zapisy nie mogą mieć miejsca. Więc jeżeli chodzi o autobusy to po pierwsze wydłużono nam 
termin do realizacji a po drugie zmieniliśmy zapisy dotyczące specyfikacji technicznej tzn. 
pierwotnie planowanych do zakupu 10 autobusów, czyli 5 elektrycznych i 5 na biodiesel 
zamieniliśmy to na 12 autobusów, czyli 10 CNG i 2 elektryczne. Uważam, że zmiana z 10 na 
12 to jest korzystna zmiana. Czas realizacji tego przetargu to jest około 11 miesięcy, więc 
mam nadzieję, że w grudniu, jeżeli wszystko pójdzie dobrze to rozpiszemy ten przetarg. Tu 
też od początku patrząc na ten projekt powiązany z projektem budowy wiat przystankowych 
chcieliśmy troszeczkę poczekać jeszcze z jednego powodu. Tak samo jak tu mamy ścieżkę na 
ulicy Goworowskiej gdzie ta ścieżka też była pierwotnie zaplanowana, ale tam pojawiły się 
problemy odnośnie wysokości, bo projekt przebudowy ronda na ulicy Goworowskiej zakładał 
troszeczkę inną konstrukcję ronda i też te ścieżki, które pierwotnie miały być budowane były 
budowane jakby oddzielnie z tego projektu dużego a my wychodzimy z założenia żeby w 
jednym czasie były realizowane i ścieżki i rondo żeby wykonawcy zgrali się, żeby się nie 
okazało, że wybudujemy ścieżki a później trzeba te ścieżki w jakimś zakresie przebudować, 
bo np. konstrukcja ronda czy wykonawca ronda mówi, że coś tam trzeba zmienić. Lepiej było 
to przełożyć na przyszły rok i w przyszłym roku te projekty zostaną zrealizowane. One 
zostały odłożone w czasie przede wszystkim z tych wątpliwości formalnych, które mieliśmy 
jak również jednego głównego powodu to już w połowie roku, czyli przed wakacjami 
wiedzieliśmy jak będzie wyglądała reforma oświaty u nas w mieście i mieliśmy świadomość, 
że tych pieniędzy będzie brakować. Nasza szacowana kwota była około 12.000.000 zł. a jak 
wiemy ta kwota jest wielokrotnie większa. Jedynym sposobem na to żeby sfinansować 
wydatki w oświacie to było z jednej strony pilnowanie wydatków bieżących, co czyniliśmy, a 
z drugiej strony była trudna decyzja o przełożeniu realizacji pewnych projektów na rok 
kolejny. Także myślę, że te zmiany dzisiejsze i też ten projekt budżetu, który państwu 
przedłożyłem pokazuje, że to jest przede wszystkim budżet stabilny i budżet, który pokazuje 
dużą szansę, ale też jest budżetem wielu wyzwań.  
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Radny Grzegorz Milewski: Ja chciałbym zapytać o zadanie inwestycyjne przebudowa ulicy 
Rejtana wraz z budową kanalizacji deszczowej. W projekcie uchwały jest informacja, że 
dokonuje się zmniejszenia planu wydatków i wstrzymuje się realizację tego zadania. O ile 
mnie pamięć nie myli na przestrzeni 2019 roku była zaplanowana kwota 50.000. Z informacji, 
które uzyskałem okazało się, że trzeba zwiększyć środki, aby móc złożyć zapytanie ofertowe 
na sporządzenie dokumentacji. W chwili obecnej wynika, że to są przesunięcia i te zadania 
będą realizowane w roku następnym, czyli w 2020. Mamy już projekt budżetu i ja nie 
zauważyłem, aby to zadanie znajdowało się w budżecie.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Tak jak pan słusznie zauważył dokumentacja projektowa 
jest opracowana natomiast jest u nas taki okres miedzy wykonaniem budżetu a 
przedstawieniem projektu budżetu a w zasadzie odwrotnie. W zakresie projektu budżetu na 
2020 rok wskazaliśmy te inwestycje, które musimy wykonać, bo mamy dofinansowanie 
zewnętrzne i których nie wykonanie skutkowałoby koniecznością zwrotu dotacji. Generalnie 
zawsze w grudniu pojawiają się wolne środki i dopiero na podstawie tych wolnych środków, 
które mamy, czyli np. zadanie, które było przewidziane w tym roku, jako niewykonane 
przejdzie z wolnymi środkami na rok kolejny… 
Radny Jerzy Grabowski: Moje pytanie będzie dotyczyło sportu. Trzeba powiedzieć o 
stadionie miejskim, jest tu przebudowa i niestety znów na lata 2018 – 2020 jest 365 a na 
następny rok 165.000. Ja chciałbym zapytać, w jakim miejscu jest realizacja tej inwestycji i 
dlaczego te pieniążki są tak niskie, bo jest to inwestycja jak najbardziej oczekiwana przez 
wiele środowisk, dzieci, młodzieży i starszych, bo zdrowie jest najważniejsze.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o samą kwotę to jest kwota przewidziana za 
wykonanie projektu i o ile dobrze pamiętam to jest kwota, która już od 2018 roku się pojawia. 
Generalnie chodzi o to, że my z wykonawcą rozmawialiśmy przez cały rok nt. konstrukcji 
tego stadionu i nie ma, co ukrywać, że różne były koncepcje projektowe przedstawiane. My w 
tej chwili doszliśmy do tak najbardziej optymalnej koncepcji budowy tego stadionu w etapach 
tzn. pierwszej trybuny, która będzie od strony tych boisk sztucznych wraz z pomieszczeniami 
gospodarczymi i drugiej trybuny docelowo w przyszłości tej głównej. Ja myślę, że w tym 
roku koncepcję państwo już zobaczycie natomiast, czemu jest przesunięte na kolejne lata, 
ponieważ w zakresie tej umowy, którą zwiększaliśmy na dofinansowanie budowy stadionu 
zobowiązaliśmy wykonawcę do sporządzenia kompletnej dokumentacji projektowej, żeby 
były wszystkie papiery niezbędne do przeprowadzenia procesu inwestycyjnego. Jeżeli chodzi 
o sam stadion to te kwoty są różnie szacowane od 12 do nawet 17 czy 20 mln zł. My chcemy 
ten projekt z etapować. Jeżeli będziemy mieli mieć przygotowaną dokumentację projektową 
to w pierwszej kolejności z Ministerstwa Sportu chcemy złożyć wniosek o dofinansowanie 
budowy boiska. Jak przebrniemy pozytywnie ścieżkę i dostaniemy trochę mniejsze pieniądze 
to wtedy będziemy wiedzieli jak to wygląda i będziemy mogli to ubierać w cały kompleks. 
Także myślę, że co do budowy samego stadionu to nie macie się państwo, co obawiać. W 
przyszłym roku będziemy mieli przygotowaną dokumentację projektową i później będziemy 
mieli okres bodajże 3 lat na realizację tej inwestycji.  
Radny Adam Kurpiewski: Ja chciałem zapytać o parę inwestycji. Martwi mnie nie tyle to, 
że my je porządkujemy i przesuwamy na następny rok. Co roku, gdy jest tego typu dyskusja 
byłem przeciwnikiem takich posunięć. Rozumiem, że to budżet konstruowany przez 
poprzednika i obecny prezydent mógł nie mieć na to takiego wpływu jak, powinien, ale 
martwią mnie inwestycje, które skreślamy definitywnie a jakbym nie słyszał uzasadnienia 
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tych skreśleń. Miejski System Informacji to jest nie tylko kwota tych 50.000 z tego roku, ale 
te 3,5 mln przeszło już całkowicie, więc chyba nie będzie tej inwestycji. Na czym ona 
polegała i co będzie z tą inwestycją. Tu Rejtana 700.000 jest możliwe do wprowadzenia w 
każdej chwili. 70 z tego roku, ale 700 skreślamy, z 2020 więc całkowicie. Budowa i 
modernizacja małej infrastruktury na szlaku wodnym Pisa-Narew służącej zabezpieczeniom 
obszarów Natura 2000 przed nadmierną i niekontrolowaną presją turystów. Skreślamy 
przeszło 18 mln zł. Także ta inwestycja widać, że całkowicie przestaje być realizowana. 
Remont budynku Urzędu Stanu Cywilnego i budowa galerii to już są zdecydowanie mniejsze 
kwoty. Te dwie największe 3,5 mln i 18 mln to, co się dzieje, w ogóle rezygnujemy z tych 
planów i nie będziemy zagospodarowywali nabrzeża rzeki i nie będziemy budować systemy 
informacji miejskiej. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jak zwykle cenię pana pytania tylko czasem wprowadzają 
mnie w zakłopotanie. Jeżeli chodzi o Miejski System Informacji i te 3,5 mln i tak samo 
przebudowę infrastruktury nad Narwią i kwotę 18 mln to pan radny wie, że my tych pieniędzy 
nie mamy. To nie były pieniądze, które faktycznie wydamy tylko rozpisane na kolejne 
wirtualne 5 – 10 lat, których jeszcze nie mamy, więc to nie jest tak, że my skreślamy 18 mln i 
będziemy mieć 18 mln więcej. Jeżeli chodzi o Miejski System Informacji to z tego, co ja 
kojarzę to była kwota około ćwierć miliona wydane na przygotowanie dokumentacji 
projektowej natomiast cały projekt miał kosztować około 3,5 mln zł po cenach z 2016. Więc 
teraz moglibyśmy wydać znowu pieniądze na aktualizację i zakładam, że przy takim wzroście 
kosztowałoby to w granicach 5 mln zł. Ten projekt dotyczy przede wszystkim wymiany tablic 
z nazwą na nowe z opisami historycznymi, wymiany słupków informacyjnych tych okrągłych 
do wieszania plakatów na nowe i budowy nowych ławek. W zakresie wydatków naszego 
miasta to my nie jesteśmy aż tak bogatym miastem żeby wydawać 3 mln zł na wymianę tablic 
z nazwami ulic. To samo dotyczy słupów ogłoszeniowych do wyklejania plakatów. Jest ich 
chyba 26 – 27. Uważam, że nie jest to wydatek taki, który już musimy zrobić, bo mamy inne 
rzeczy ważniejsze na osiedlach. To samo te ławki. Znaleźliśmy w mieście inne rozwiązanie, 
że może zamiast zrobienia w mieście 50 super fajnych ławek po 5000 to zrobimy np. 150, ale 
tańszych i wszyscy będą zadowoleni. Ja rozumiem, że moglibyśmy to robić inaczej, ale to nie 
Monte Carlo a Ostrołęka i musimy oszczędzać. Jeżeli chodzi o przebudowę infrastruktury na 
szlaku Pisa – Narew to przede wszystkim należy podkreślić dużą rolę posła Czartoryskiego, 
który zaangażował się w budowę portu u nas w Ostrołęce. To jest dużym elementem tej 
infrastruktury. Z dniem bodajże 1 stycznia zostało powołane Gospodarstwo Wody Polskie, 
które docelowo ma zajmować się nie tylko dbaniem o stan rzek, ale i infrastruktury przyległej 
do samych rzek… Chcemy wrócić do tego projektu żeby był to projekt realizowany przez 
dwie instytucje zarówno Wody Polskie jak i miasto Ostrołęka… Ten projekt Pisa – Narew to 
był bardzo piękny projekt i jest tylko takie mam wrażenie po tych kilku miesiącach, że ten 
projekt powstał w czasach, kiedy my jeszcze nie byliśmy gotowi na jego realizację… Proszę 
się nie martwić tę inwestycję będziemy realizować, w jakim zakresie to dopiero czas pokaże, 
ale musimy zagwarantować na to środki zewnętrzne.  
Radny Adam Kurpiewski: Panie prezydencie zawsze pan był zwolennikiem takiej dyskusji 
szczerej, kawa na ławę, więc proszę mi powiedzieć na dzień dzisiejszy czy rezygnujemy z 
realizacji tych pięciu inwestycji, bo tutaj jest to tak wkomponowane w tą rozpiskę jak byśmy 
tylko przesuwali realizację tych inwestycji na przyszłe lata a tak naprawdę zdejmujemy je 
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całkowicie z prognozy finansowej, więc nie realizujemy na dzień dzisiejszy i w przyszłości 
tych inwestycji a jak znajdą się środki to do nich wrócimy.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Nie. Panie radny jak pan chce to może pan złożyć to na 
piśmie i ja to panu wszystko rozrysuje.  
Radny Janusz Kotowski – powiedział, że gdy chodzi o Miejski System to zawsze był to 
projekt z planowanym dofinansowaniem zewnętrznym. 
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Mamy pewne informacje o tym, że w przyszłej 
perspektywie finansowej będą przewidziane pewne środki na kulturę, na działania miękkie 
czy na rewitalizację. De facto jest pytanie czy my na dziś dzień jesteśmy w stanie znaleźć 
partnera, który nam te środki z jakiegoś programu wyłoży. Na ten moment nie. Przy czym 
projektu nie zarzucamy, uważamy, że w kolejnej perspektywie znajdą się takie programy, 
które umożliwi ą jego realizację… 
Radny Jacek Łuba: Chciałem dopytać o wymianę nawierzchni chodnika na ulicy 
Olimpijskiej. Rozumiem, że jest to współfinansowana inwestycja z Rodzinnymi Ogródkami 
Działkowymi, tak mi się wydaje. Tu są środki miejskie 330.000. Uzasadniłby pan prezydent 
czy to było na wniosek mieszkańców czy użytkowników działek, bo mamy trochę ważniejsze 
inwestycje i też w tej kwocie można by je wykonać. Ja tu zawsze walczyłem o parking i 
dojazd do Przedszkola Nr 16 i w tej kwocie można by to zrobić szczególnie, że to inwestycja 
płatna z OSM.  
Prezydent Miasta Łukasz Kulik: Jeżeli chodzi o budowę ulicy Olimpijskiej to jest 
inwestycja, która została zgłoszona w ramach budżetu obywatelskiego i która uzyskała 
określoną liczbę głosów i miasto zostało zobligowane do wpisania jej do inwestycji jeszcze w 
poprzednim projekcie budżetu… 
Radny Janusz Kotowski: Ja oczywiście bardzo życzę żeby spełniły się te słowa, że będą 
wolne środki, ale myślę, że większość z nas ma to doświadczenie, że w końcówce roku, jeśli 
pojawiają się wolne środki to z reguły są to środki z inwestycji, których nie zdołaliśmy 
wykonać i one przechodzą w pewien automatyczny sposób na dokończenie tych inwestycji na 
nowy rok, a jak są wolne środki to z reguły oświata czy inne obszary je pochłaniają...  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2019 – 2036, 
Głosowanie 
Za – 11 
Przeciw – 12 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała nie została podjęta.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poddał pod głosowanie imienne projekt 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 
Głosowanie 
Za – 9 
Przeciw – 12 
Wstrzymało się – 2 
Uchwała nie została podjęta.  
 
6. Oświadczenia radnych.  
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Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć.  
Radny Janusz Kotowski: To prośba pewnie do pani sekretarz. Tutaj z boku jest taka tablica 
gdzie wypisani są zwierzchnicy władzy wykonawczej. Ja bym chciał prosić żeby pani 
sekretarz poprawiła ostatnią linijk ę, bo jeszcze ktoś pomyśli, że zmiany nie było. Już dawno 
to nadal jest nieaktualne i chciałbym żeby zakończyć ten czas prezydentury Janusza 
Kotowskiego zwłaszcza, że już on nie wróci ja już nie będę startował w wyborach 
prezydenckich, więc należy to poprawić.  
 
7. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – poinformował, że w dniu 4 listopada 
2019 roku z Urzędu Skarbowego w Ostrołęce oraz z Urzędu Skarbowego w Szczytnie 
wpłynęła analiza oświadczeń majątkowych za 2018 rok pracowników samorządowych i 
radnych miasta Ostrołęki, która jest dostępna do wglądu. Poinformował również, że prezydent 
miasta podjął decyzję o zorganizowaniu dyktanda dla dorosłych, które odbędzie się 6 grudnia 
2019 r. w budynku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ostrołęce… 
 
8. Zakończenie obrad XXI sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Wojciech Zarzycki – zakończył obrady XXI sesji Rady 
Miasta Ostrołęki. 
Sesja trwała w godzinach 16.15 - 17.15. 
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